
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 484 

 

На 29 февруари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне размера на 

възнаграждението за извършване на компютърна обработка в новите 

и частичните избори на 10 март 202 г. 

  Докладва: Емил Войнов. 

2. Проекти на решения относно промяна в състави на 

Общински избирателни комисии. 

  Докладват: Цветозар Томов, Георги Баханов и 

   Красимир Ципов 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Гергана Стоянова, Елка Стоянова и 

   Красимир Ципов 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Севинч Солакова, Силвия 

   Стойчева, Елка Стоянова, Красимир Ципов,  

   Любомир Георгиев и Камелия Нейкова 

5. Проект на решение относно насрочване на нов избор за 

кмет на кметство Студеница. 

  Докладва: Цветозар Томов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 
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Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Ерхан Чаушев и Йорданка Ганчева 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Ганчева и 

Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно определяне размера на 

възнаграждението за извършване на компютърна обработка в новите 

и частични избори на 10 март от изчислителния пункт към ОИК с 

докладчик господин Войнов. 

2. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК с 

докладчик господин Ципов. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчик госпожа Гергана Стоянова. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Солакова, госпожа Стойчева, госпожа Елка Стоянова, господин 

Ципов, господин Георгиев и аз имам доклад. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля да ме включите в точка втора и 

точка четвърта. 

Освен това да включим нова точка в дневния ред: Проект на 

решение относно насрочване на частични избори за кмет на 

кметство. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде точка пета: Проект на решение относно предложение 

до президента на републиката за насрочване на частичен избор за 

кмет на кметство Студеница, община Хитрино с докладчик господин 

Томов. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Моля да ме включите в точката: 

Изплащане на възнаграждения . 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам госпожа 

Стоянова и господин Ципов в точка трета от дневния ред. 

Други предложения има ли? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред с направените допълнения. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Господин Войнов, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

РАЗМЕРА НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЕТО ЗА ИЗВЪРШВАНЕ НА 

КОМПЮТЪРНА ОБРАБОТКА В НОВИТЕ И ЧАСТИЧНИТЕ 

ИЗБОРИ НА 10 МАРТ 2024 Г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, в моя папка, 

подпапка „компютърна обработка“ може да видите проект на 

решение относно определяне размера на възнаграждението за 

извършване на компютърна обработка на резултатите от 

насрочените нови и частични избори на 10 март 2024 г. 

Решението е на основание чл. 456 от Изборния кодекс и т. 5.2 

от Договор № 3 от 28 февруари 2024 г., а именно за всеки конкретен 

случай на избор Централната избирателна комисия приема решение 

за размера на възнаграждението. Сумите за възнаграждение за първи 

и съответно втори тур са на база договорените цени съгласно 

Приложение № 1 към договора. 
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В решението е посочено, че възнаграждението при 

произвеждане на нови избори е за сметка на държавния бюджет, а 

при частични избори, е за сметка на общинския бюджет. 

Предлагам, ако няма забележки, да приемем предложения 

проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3001-МИ/29.02.2024 г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим писмо на 

кметовете на общините, в които ще има нов или частичен избор, с 

копие до „Информационно обслужване“ АД, с което да им изпратим 

копие от решението, което току-що приехме, и да ги уведомим, че 

възнаграждението се дължи при извършване на компютърна 

обработка в изчислителния пункт към ОИК. Проектът на писмо е в 

същата папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, преди да преминем към точка две, правя корекция в 

точка пета от дневния ред – проектът на решение по предложение на 

господин Томов е „Проект на решение относно предложение за 
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насрочване на нов избор за кмет на кметство Студеница“. Моля да се 

извърши корекция в точка пета от дневния ред. 

 

Преминаваме към точка втора: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Господин Ципов, заповядайте в точка две. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно временна замяна на член на ОИК – 

Варна, област Варна. 

В ЦИК е постъпило предложение с вх. № МИ-11-9/ 

28.02.2024 г. от Борислав Гуцанов, упълномощен представител на 

коалиция „БСП за България“ за временно заместване на Олга 

Николаева Томова-Куцарова, член на ОИК – Варна. Предлага се на 

нейно място да бъде назначена Галя Великова Душева. 

Към предложението са приложени: заявление от Олга 

Куцарова за временното ѝ освобождаване за периода от 28.02.2024 г. 

до 20.03.2024 г. като член на ОИК – Варна, и съответните 

документи, изискуеми по Изборния кодекс, както и диплома за 

завършено висше образование на Галя Великова Душева и 

пълномощно на упълномощеното лице. 

С оглед на това и на съответните основания от Изборния 

кодекс ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава за член на ОИК – Варна, област Варна, Галя 

Великова Душева със съответното ЕГН на мястото на Олга 

Николаева-Куцарова със съответното ЕГН за времето от 

28 февруари 2024 г. до 20 март 2024 г. 

На назначения член да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3002-МИ/29.02.2024 г. 

Господин Томов, заповядайте в същата точка. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-10-16/28.02.2024 г. от ОИК – Разград, с което всъщност 

ни препраща предложение на ПП ГЕРБ – Разград, за назначаване в 

Общинската избирателна комисия на Невин Мехмед Скендер за 

председател на комисията и на Памела Венциславова Мичева за 

член на комисията. 

Двете места за председател и член бяха овакантени, тъй като 

с наше Решение № 2988-МИ/20.02.2024 г. беше освободен 

досегашният председател на ОИК – Разград, Ралица Стефанова 

Костова-Цветанова. Още преди това с Решение № 2969-

МИ/02.02.2024 г. беше освободена като член на ОИК Зорница 

Евгениева Якимова. 

Представени са всички документи на кандидатите за тези 

овакантени места и предвид това предлагам на основание чл. 57, 

ал. 1, т. 5 от Изборния кодекс да вземем решение, с което да 

назначим за председател на ОИК – Разград, Невин Мехмед Скендер 

и за член на ОИК – Разград, Памела Венциславова Мичева. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3003-МИ/29.02.2024 г. 
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Продължаваме с точка пета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАЗНАЧАВАНЕ НА НОВ 

ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

уведомително писмо от ОИК – Хитрино, с вх. № МИ-15-

226/28.02.2024 г. С това писмо ОИК – Хитрино, ни уведомява, че с 

Решение № 1684/13.02. по адм. дело № 12104/2023 г. по описа на 

Върховен административен съд, което е влязло в законна сила на 

13 февруари, е обявен за недействителен изборът на кмет на 

кметство Студеница, община Хитрино, област Шумен, и със същото 

решение е отменено Решение № 104/30.10.2023 г. на ОИК – 

Хитрино, с което е обявен избраният за кмет на кметство на село 

Студеница на първи тур. 

Към това уведомително писмо са приложени заверен препис 

на писмото с вх. № 143 с подател Върховен административен съд с 

приложни в него Решение № 154/20.11.2023 г. на Административен 

съд – Шумен, и решението на Върховния административен съд, 

което цитирах преди малко, както и Решение № 116/26.02.2024 г. на 

ОИК – Хитрино, за предприемане на съответните действия съгласно 

чл. 466 от Изборния кодекс. Всички тези документи са качени във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали с вх. № МИ-15-226. 

В тази връзка предлагам да вземем решение, с което да 

отправим предложение до президента на Република България за 

насрочване на нов избор за кмет на кметство Студеница, община 

Хитрино, област Шумен. 

Приложени към проекта на решение са Решение № 

116/26.02.2024 г. на ОИК – Хитрино, с което сме уведомени да 

направим предложение до президента на републиката и заверените 

преписи на решенията на Административен съд – Шумен, и на 

Върховния административен съд. 
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Предвид изложеното и на основание чл. 466, ал. 1 от 

Изборния кодекс предлагам да вземем решение, с което да 

предложим на президента на републиката да насрочи нов избор за 

кмет на кметство Студеница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3004-МИ/29.02.2024 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с мои инициали е качен проект на писмо до господин Румен Радев – 

президент на Република България, с проектен номер 9126. 

Моля да го погледнете и ако нямате възражения, да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

докладна записка с вх. № ЦИК-09-51 относно постъпила в 

Централната избирателна комисия фактура от „ЕнЕрДжи Сорс“. 
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В предходното заседание отложих доклада поради неуточнен 

запис в контролния лист. Сега контролният лист е коригиран и 

отговаря на изискванията. 

Поради горното предлагам да одобрим разхода и да се 

извърши плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с 

вх. № ЦИК-99-9/06.02.2024 г. С него ни изпращат фактура за наем и 

за логистични услуги за месец януари и справка към фактурата. 

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция администрация с вх. № ЦИК-09-56/27.02.2024 г. Фактурата 

е проверена. В нея освен наема са фактурирани и обработка на 3486 

броя СУЕМГ във връзка с необходимостта да бъдат извадени от 

куфарите акумулаторните батерии. Изготвен е и контролен лист за 

осъществяване на предварителен контрол. 

Предвид горното предлагам да вземем решение за плащане на 

стойността по фактурата за месец януари 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Окръжен съд – Кюстендил, с вх. № ЦИК-08-6/29.02.2024 г., с което 
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ни се изпраща заверен препис от влязло в сила Решение № 

24/19.02.2024 г. на Окръжен съд – Кюстендил, по частно наказателно 

дело № 542/2023 г. Докладвам го за сведение. 

Докладвам ви запитване от ОИК – Опака, с вх. № МИ-15-

227/28.02.2024 г. С това запитване ОИК – Опака, ни информира, че 

решение на ОИК за обявяване избран за кмет на община Опака на 

първи тур на местните избори, проведени на 29 октомври, след 

решение на Административен съд – Търговище, по жалба на 

жалбоподателя, решението на Върховния административен съд е 

постановено с връщане за разглеждане от нов състав на 

Административен съд – Търговище, очевидно, е отменено 

предходното решение. 

Всъщност същностното питане е, че на проведеното открито 

съдебно заседание на 27 февруари Административен съд – 

Търговище, е постановил повторно преброяване на всички бюлетини 

от избора за кмет на община Опака от три вещи лица. Питането на 

ОИК към ЦИК е дали ОИК като страна по делото има право 

определени членове да участват в повторното преброяване на всички 

бюлетини като наблюдатели за по-голяма прозрачност на 

преброяването. 

Колеги, пише тук, че те са направили такова искане до 

Административен съд – Търговище, но все още нямало становище. 

Не съм проверявала в Общинската избирателна комисия има 

ли юристи, но ако сте съгласни, може да им изпратим писмо, че в 

крайна сметка като страна по делото Общинската избирателна 

комисия може да поиска от съда повторното преброяване на 

бюлетините, като съдът да определи в кой ден, в кой час, на кое 

място и в присъствието на страните да се извърши, като се определи 

кои от членовете на ОИК – Опака, могат да присъстват. Това обаче 

става само и единствено с разпореждане на съда, така че те правилно 

са се обърнали към съда. Единият вариант е нищо да не им казваме, 

другият вариант е това да им напишем. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и ако има други предложения. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, за запознаване ви докладвам 

преписка с вх. № ЕП-20-1/29.02.2024 г. Това са зададени въпроси. С 

колегата Георгиев сме определени за докладчици, така че ще 

подготвим отговори на тези въпроси и на следващото заседание ще 

се запознаете с тях. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-04-01-4/28.02.2024 г. С този 

номер е постъпила информация за проведена 21-ва поредна среща на 

Европейската мрежа в областта на изборното сътрудничество на 

21 февруари. След нашата среща с Министерството на външните  

работи е присъствала госпожа        А.                  А. и много подробно 

с помощта на госпожа Р.         е описала случилото се. Докладвам ви 

го за запознаване. Нещата, които за мен заслужават внимание – в 

процес на подготовка е подробна пътна карта за бъдещата работа в 

Мрежата. 

Някои малки акценти: Германия е понижила избирателната 

възраст, тоест активно избирателно право от 18 на 16 години; 

Словения е направила пасивното избирателно право достъпно за 18-

годишните и много други такива от участвалите в срещата. 

Докладвам за запознаване. 

Вторият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-1-1/27.02.2024 г. 

Господин П. К., който представлява търговска компания от 
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Нидерландия, между другото, той ни беше писал, приложено е към 

преписката скрито предложение да ни вербува за клиенти, тъй като 

те изработват изборно оборудване. Молбата му е да попълним една 

таблица, в която трябва да посочим датите, на които ще имаме 

избори – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от „Архивистика“ ЕООД сме 

получили писмо по електронната поща с вх. № ЦИК-00-59-

1/27.02.2024 г. във връзка с подписано допълнително споразумение, 

с което се възложиха допълнително задачи, както и се удължи 

срокът по Договор № 19/2023 г. 

На 21 февруари 2024 г. е сключено допълнителното 

споразумение. В тази връзка те ни представят имената на 

служителите на „Архивистика“ ЕООД, които ще изпълняват 

възложените дейности по договора.  

В тази връзка е представена докладна записка с вх. № ЦИК-

09-60/28.02.2024 г. с предложение да изпратим писмо до главния 

секретар на Народното събрание да бъде осигурен достъп на 

служителите от „Архивистика“ ЕООД, посочени в тяхното писмо, 

със съответно ЕГН. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-58/28.02.2024 г. са представени отчетни документи за 

касовото изпълнение на бюджета и на отчета за касовото изпълнение 

на сметките за чужди средства за месец януари тази година съгласно 
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изискванията на Закона за публичните финанси и указания на 

Министерството на финансите ДДС № 1/30.01.2024 г.  

Предлагам ви да одобрим публикуването на отчетните 

документи. 

В тази връзка и с оглед на предстоящия активен период 

предлагам принципно с протоколно решение да възложим на 

главния счетоводител изготвяне на отчетните документи и 

публикуването им на страницата, без да се внася в залата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-57/28.02.2024 г. се прави предложение за представяне на 

декларация за верността и пълнота на отчетните данни, 

предоставени с годишните оборотни ведомости за 2023 г. В същото 

време се посочва, че декларацията е била представена към докладна 

записка от 15 февруари. Незнайно защо тя не е изпратена заедно с 

годишните оборотни ведомости за 2023 г. Съгласно указание ДДС 

№ 8 от 21 декември 2023 г. декларацията, сканирана в PDF формат, 

се  представя в Министерството на финансите, а изготвената 

декларация на хартиен носител, се представя в Сметната палата 

заедно с годишния финансов отчет за 2023 г. 

Декларацията следва да бъде оформена с подпис, печат и 

изходящ номер. Предвидено в указание ДДС № 8 от 21 декември 

2023 г. тази декларация следва да бъде подписана от ръководителя 

на първостепенния разпоредител по смисъла на закона за 

финансовото управление и контрол в публичния сектор. 



14 

Предлагам да се изпрати, след като номерът се оформи към 

предходното писмо, с което сме представили годишните оборотни 

ведомости 2023 г. по докладна записка от 15 февруари. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-55/26.02.2024 г. по повод постъпила фактура от 

консултантска къща АМРИТА ООД в изпълнение на договор, чието 

изпълнение Централната избирателна комисия прие, подписан е и 

приемо-предавателен протокол с вх. № ЦИК-99-14-1/16.02.2024 г. 

Извършена е проверка на фактурата, представен е и контролен лист 

за извършен предварителен финансов контрол. 

Предлагам ви да одобрим изплащането на сумата по 

фактурата. За този разход има предвидени налични средства по § 10-

20 по бюджета на Централната избирателна комисия. Става дума за 

2784,00 лв. 

Предлагам да одобрим разхода и извършването на 

плащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ МИ-04-03-11/29.02.2024 г. Имаме отговор от ГД ГРАО по повод 

наше писмо с искане за извършване на допълнителна проверка 

поради разминаване в броя и лицата, гласували в нарушение в 

община Кубрат в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

Видно от писмото на главния директор на ГД ГРАО не може 

да бъде извършена такава проверка, тъй като избирателните списъци 

са предадени на Териториалното звено, за което те са представили 

копие от приемо-предавателния протокол. На този етап ви го 

докладвам за сведение. Ще го обсъдим и на работна група дали да 

продължим и ще извършим проверка в ТЗ ГРАО, за да може да 

установим това разминаване между четири и пет лица, гласували в 

нарушение. 

Колеги, докладвам ви писмо, получено по електронната поща 

с х. № ЦИК-00-78/27.02.2024 г. от „Информационно обслужване“ 

АД с искане за издаване на удостоверение. Ще ви го докладвам 

допълнително след изготвяне на удостоверението. 

Във вътрешната мрежа в папка с мои инициали има пет 

проекта на писма до Районна прокуратура – Благоевград. Те са 

гласували в нарушение в изборите на 29 октомври в област 

Благоевград, като това са лица, които нямат избирателни права, тъй 

като настоящият им адрес е извън страната. Посочено е във всяко 

конкретно писмо къде е настоящият адрес със съответното 

уточнение за дешифриране на съкращенията от списъка на ГД 

ГРАО. 

Предлагам да ги гласуваме анблок и да сезираме Районната 

прокуратура за пет лица, гласували в нарушение. Току-що във 

вътрешната мрежа се публикува и проектът на писмо до Районна 

прокуратура – Варна, за гласуване повече от един път на едно лице, 

за което трябваше да извършим допълнителна проверка в ГД ГРАО, 

ако си спомняте, тъй като имаше разминаване в номерата в една от 

секциите, където лицето е гласувало.  
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Имаме отговор от ГД ГРАО. Към писмото до районната 

прокуратура освен обичайните доказателства, които прилагаме, 

предлагам да добавим и копие от писмото-отговор, от което се 

вижда коректният номер на секцията, за да може да се извърши 

проверка от компетентните органи.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по тези предложения? 

Ще подложа на гласуване едновременно писмата до Районна 

прокуратура – Благоевград, с проектни номера 9120, 9121, 9122, 

9123, 9124 и проектен номер 9130 до Районна прокуратура – Варна. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-60-1/29.02.2024 г. има предложение относно постъпило 

писмо от „Архивистика“ ЕООД с вх. № ЦИК-00-79/29.02.2024 г. за 

осигуряване на достъп и възможност за извършване на дейности в 

сградата на Централната избирателна комисия в изпълнение на 

договора за обработка, създаване на архивни единици, на книжа от 

произведени избори за периода от 2 до 4 март включително. 

В тази връзка е направено предложение с оглед на предходно 

наше решение за всеки конкретен случай да се изисква от 

„Архивистика“ посочване на служителите, които ще извършват 

определени дейности, в случаите когато това е за почивните дни, да 

се изготвя, оформя и предоставя списък с имената на служителите на 

звено НСО в сградата. 

Предлагам да одобрим сега за конкретния случай – от 2 до 4 

март 2024 г., и с оглед на периода за извършване на дейностите до 
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16 май, в случаите когато постъпи искане, за съответното оформяне 

и представяне на списък пред звено НСО. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаема госпожо Председател, 

предлагам да ме включите в точката за промяна в състава на ОИК – 

Радомир. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добавям Ви в точка 

две от дневния ред. 

Заповядайте, ако имате готовност с проекта на решение. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е в 

оригинал с вх. № МИ-11-8/29.02.2024 г. предложение от Пламен 

Алексиев, упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС за 

община Радомир относно промяна в състава на ОИК – Радомир. 

Прави се предложение на мястото на Владин Василев 

Владимиров и Людмила Миткова Петрова – членове на ОИК – 

Радомир, да бъдат назначени Надя Петрова Вълчева и Десислава 

Чавдарова Новакова. 

Първоначалното предложение беше с вх. № МИ-11-

8/13.02.2024 г., но не бяха пристигнали в оригинал декларациите и 

оставките на двамата членове. Вече сме ги получили в оригинал. 

Подготвен е проект на решение относно доклада ми преди 

малко за промяна в ОИК. 

Моля да погледнете проекта на решение, което е в същия 

смисъл, а именно освобождава като член на ОИК – Радомир, област 
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Перник, Владин Владимиров и анулира издаденото му 

удостоверение. 

Освобождава като член на ОИК – Радомир, област Перник, 

Людмила Миткова Петрова със съответното ЕГН и анулира 

издаденото ѝ удостоверение. 

Назначава за член на ОИК – Радомир, област Перник, Надя 

Петрова Вълчева със съответното ЕГН и Десислава Чавдарова 

Новакова със съответното ЕГН. 

На новоназначените членове на ОИК да се издадат 

удостоверения. 

Приложени са декларации и копия от дипломи за завършено 

висше образование на предложените за членове на ОИК – Радомир, 

в оригинал са декларациите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3005-МИ/29.02.2024 г. 

Колеги, продължаваме с доклади в точка четвърта. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

223/27.02.2024 г. е постъпила преписка от ОИК – Бобошево, 

съдържаща получен в Общинската избирателна комисия сигнал 

относно информация  за начина на издаване на удостоверение за 

наследници и препис от акт за смърт, както и информация за 

предприетите от Общинската избирателна комисия действия по 

сигнала и приетото решение – за сведение ви го докладвам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 
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ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам за сведение писмо с 

вх. № МИ-15-222 от ОИК – Брацигово. Ако си спомняте, вчера ви 

докладвах друго тяхно писмо, с което ни уведомяват за това, че ще 

имат заседание във връзка с Акт за установяване на 

административно нарушение по Закона за защита на личните данни. 

Изпратили са ни уведомление със свое Решение № 153-МИ и 

протокол от проведеното заседание. Взели са решение, че ако бъде 

издадено наказателно постановление, то ще бъде обжалвано – 

докладвам ви го за сведение. 

Отделно искам да ви докладвам писмо с вх. № НС-09-2-

2/28.02.2024 г., което съм възложила за организация по 

необходимото на администрацията. Това е писмо от Окръжна 

прокуратура – Хасково, Окръжен следствен отдел, които отправят 

запитване по отношение на документи и извършване на съдебно-

почеркова експертиза – също за сведение. 

В тази точка нямам други доклади засега. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад писмо  с вх. 

НС-09-140-2 от месец ноември 2023 г. от Следствен отдел при 

Софийска градска прокуратура, с което искат да предоставим 

информация, съдържаща декларациите, подадени от Антоанета 

Петрова със съответното ЕГН, във връзка с гласуване на територията 

на Република Турция, град Бурса в секция под съответния номер на 

произведените на 2 октомври 2022 г. избори за народни 

представители. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до Следствен 

отдел при Софийска градска прокуратура, с което им предоставяме 

заверени копия от декларациите от горепосоченото от мен лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за запознаване писмо с 

вх. № МИ-15-228/29.02.2024 т. от ОИК – Перник. На следващото 

заседание ще го докладвам отново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте в точка четвърта. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам приемо-

предавателен протокол с вх. № МИ-00-27/28.02.2024 г., с който от 

„Информационно обслужване“ АД е предаден в ЦИК един брой 

технически носител, съдържащ записи от видеозаснемането при 

преброяването на гласовете в избирателна секция № 162205078 в 

град Пловдив от произведените на 29 октомври избори за кметове и 

за общински съветници. 

Този технически носител беше необходим, за да се 

удовлетвори искането на отдел „Икономическа полиция“ – Пловдив, 

за предоставянето на тези записи във връзка с течащо съдебно 

разследване. 

В тази връзка предлагам да изпратим и писмо до отдел 

„Икономическа полиция“ на Областна дирекция на МВР – Пловдив, 

на вниманието на старшия разследващ полицай във връзка с това 

тяхно искане. Текстът на писмото е качен във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали. 

Моля да го видите и евентуално да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам с вх. № ЧМИ-01-

17/28.02.2024 г. – сме получили препис от Указ № 50 от 27 февруари 

2024 г. на президента на републиката, с който е насрочен частичен 

избор за кмет на кметство Тръбач, община Лозница, област Разград 

на 23 юни 2024 г. Докладвам го за сведение и указът ще бъде 

публикуван на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-20/28.02.2024 г. 

Преводът е получен на 29 февруари. Преписката е публикувана във 

вътрешната мрежа. Моля да се запознаете. Докладвам го за 

сведение. 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: Искания 

за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Госпожо Стоянова, заповядайте с Вашия доклад. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви искане с вх. № 

МИ-27-38/24.01.2024 г. от ОИК – Благоевград, за изплащане на 

възнаграждения за проведено едно заседание на 20 декември 2023 г. 

и дадени две дежурства на 29 декември 2023 г. и на 18 януари 

2024 г.  

Заседанията са проведени във връзка с приемане на решение 

за предсрочно прекратяване пълномощия на общински съветник и 

обявяване на следващия за избран. Дежурствата са дадени във 

връзка с процесуално представителство и подготовка на документи. 

Представени са относимите документи към преписката, както 

и счетоводна справка, и контролен лист за извършване на 

предварителен контрол с изразено мнение за законосъобразност. 

Предлагам да одобрим изплащането на възнаграждения за 

ОИК – Благоевград, в размер на 784,70 лв. с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Докладвам ви преписка с вх. 

№ МИ-27-75, с която от ОИК – Балчик, са ни изпратили 

необходимите документи за вземане на решение за изплащане на 

възнаграждения за дадено дежурство през месец януари по 

посоченото искане.  

Общата сума е в размер на 292,60 лв. ведно с осигурителните 

вноски. Тъй като са налице всички изискуеми документи и е спазена 

процедурата по наше Решение № 2902-МИ/16.11.2023 г. предлагам 

да бъде одобрено изплащането на това възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-27-

82/22.02.2024 г. искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Благоевград. Става дума за дадени няколко дежурства и проведени 

две заседания в края на месец януари и средата на месец февруари.  

Преписката е съпроводена с контролен лист, както и 

счетоводна справка. 
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Моля да одобрим  искането за изплащане на възнаграждения 

на ОИК – Благоевград, за дадени три дежурства и проведени две 

заседания в размер на 1988,35 лв. ведно с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за 5 март, вторник, 2024 г. от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,20 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 


